

**ENGLISH**



## Authentication for Ethernet/LAN

By default the web-interface of the camera can be accessed without username and password. Password protection can be activated in the on-screen menu on the unit (not in the web interface itself) at: Advanced Settings / Ethernet Settings / Security Settings. Two user names are available: "admin" and "guest". The default password of both accounts is: "Password" (case sensitive). In case you change these passwords, we recommend to write them down below:

**Login**

Username

Password

Login

User: admin  
Password:   
Default: Password

User: guest  
Password:   
Default: Password

In case the user defined administrator password is lost, please contact your WolfVision dealer or the WolfVision support (support@wolfvision.net).

**DEUTSCH**



## Passwortschutz für Ethernet/LAN

Der Zugang zum Web-Interface der Kamera ist im Auslieferungszustand ohne Passwort möglich. Im On-Screen Menü am Gerät selbst (nicht im Web-Interface) kann unter Advanced Settings / Ethernet Settings / Security Settings ein Passwortschutz aktiviert werden. Zwei Usernamen stehen zur Verfügung: "admin" und "guest". Das Standardpasswort ist bei beiden Usernamen: "Password" (Groß/Kleinschreibung beachten). Sollten Sie die beiden Passwörter ändern, empfehlen wir diese hier zu notieren:

**Login**

Username

Password

Login

User: admin  
Passwort:   
Default: Password

User: guest  
Passwort:   
Default: Password

Falls das Administrator Passwort vergessen wurde oder abhanden gekommen ist, wenden Sie sich bitte an Ihren WolfVision Händler oder den WolfVision Support (support@wolfvision.net).